
Zpráva o činnosti Místní komise Mařatice 

za 4. čtvrtletí 2019 

_________________________________________________________________ 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  

Ve 4. čtvrtletí 2019 se uskutečnily 3 zasedání komise.  

Člen komise 21.10. 18.11. 09.12. 
Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Ing. Petr Lapčík, předseda A A A 3 0 0 

Věra Pochylá A A A 3 0 0 

Ing. Jiří Durďák O N A 1 1 1 

Ondřej Mráz A A O 2 1 0 

Petr Popelka, DiS. A A A 3 0 0 

Milan Jankových A O A 2 1 0 

Martin Vencel N A O 1 1 1 

Bc. Kristýna Vyplašilová O A A 2 1 0 

MUDr. Ivan Karpeles A A A 3 0 0 

Blanka Rosůlková A A A 3 0 0 

Ing. Tomáš Zubr, MBA O A A 2 1 0 

MgA. Petr Čagánek O A O 1 2 0 

Kamila Danišková O A A 2 1 0 

Ing. Hana Dvorníková, tajemnice A A A 3 0 0 

A – přítomen O -  nepřítomen – omluven N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí 

A) Přehled přijatých usnesení: 

a) Místní komise Mařatice  (KM) ve věci „Náměstíčka“ (ulice Okružní) 
navrhuje: 

 aby se prostranství řešilo jako celek v souladu se současnými trendy řešení veřejných 
prostranství, 

 KM žádá vedení města, aby zahájilo jednání s vlastníky SP k odprodeji nebo účasti 
na společném řešení, 

 KM žádá vedení města, aby v případě nedohody s vlastníky SP trvalo na tom, aby tito 
své parcely neprodleně opravili, jak to slíbili v žádostech při jejich koupi a to 
v souladu s plánem obnovy veřejného prostranství za dozoru městského architekta, 

 KM žádá, aby rekonstrukce veřejného osvětlení Náměstíčka proběhla v termínu 
rekonstrukce povrchu Náměstíčka a  

 KM žádá co nejdříve umístění značky Parkování jen pro osobní vozy na začátek 
náměstíčka. 

 
b) Členové MK Mařatice podporují myšlenku rekonstrukce kulturního domu v Mařaticích. 

Případná finanční spoluúčast bude řešena počátkem roku 2020 na základě 
přidělených finančních prostředků a revize priorit komise. 

 



c) Členové komise jednoznačně odsouhlasili k doporučení varianty B, kterou předložil 
OIN. Doporučující provést etapizaci směrem od kasáren po objekt Psohlavců 
(rozdělení na etapy doporučují dle odborného posouzení OIN).  

 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 

a) Možnost zhotovení historické mapy pro městskou část Mařatice. Informace  byly 
natolik zajímavé, že členové  požádali o cenovou kalkulaci a po dodání bude 
rozhodnuto, zda zakoupí z finančního rozpočtu komise. 

 

b) Na základě požadavku OSMM ohledně nového nasvětlení nového sportoviště na 
Východě, ul. Sadové bude proveden členy komise průzkum u občanů bydlících 
v bezprostřední blízkosti sportoviště na tomto základě členové komise rozhodnou 
v lednu 2020. 

 

c) Provedení likvidace trávy v chodníku ul. Okružní, směrem od fy Barco (dříve Jednota) 
vyřešeno 

 

d) Členové komise projednali žádost od občanů o řešení situace na sídlišti Východ - 
prošetření a případné sjednání nápravy v návaznosti na drogovou scénu na sídlišti 
Východ. 

O: MP – v řešení 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření 

Radou města nebyly uloženy žádné úkoly. 

IV. Doporučení a návrhy komise 

Členové komise nemají žádné doporučení. 

V. Plán práce na následující čtvrtletí -  1. čtvrtletí 2020 

Dle požadavků Rady města a občanů Mařatic. 

Termíny zasedání komise v roce 2020: 

20. 01. 2020, 17. 02. 2020, 16. 03. 2020. 
 

 

Ing. Petr Lapčík v. r.    Ing. Hana Dvorníková 

předseda MK Mařatice    tajemnice MK Mařatice 

 

V Uherském Hradišti 10. 12. 2019 

 


